
 

 

 

 

STYRELSEMÖTE 27 februari 2024 
Mötet 17.15 – 19.30, Kansliet, Idrottshuset. 

 

Närvarande:  

Ordförande   Inga-lill Hafström 

Sekreterare  Thina Barbazewski 

Ledamot  Anneli Kempe 

Ledamot   Maria Thorsell   

Ledamot  Mikael Sundelius 

Herrlagstränare Johan Norsåsen 

Idrottskonsulent Maria Hill 

Kassör  Carl-Johan Timén (anslöt till mötet 18:14) 

 
§ 1 Inledning     

Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

§ 2 Besök 

Idrottskonsulent Maria från SISU presenterade sig och berättade att hon var här för att lyssna in vad Cyrus vill 

och förklarade hur vi i Cyrus kan få hjälp att söka bidrag för att kunna driva och utveckla föreningen.  

 

§ 3 Ekonomi 

- Lägesrapporten är under kontroll, fasta utgifter kommer, men det kommer också bidrag. 

- Newbody resultatet har kommit in. RC är på gång. 

- Elmia parkeringsverksamhet 6 personer per gång har önskats av Inga-lill 

- Erika och Agge hör sig för angående Ironman.  

- Ansvar för O-ringen kommer nästa år.   

 

§ 4 Organisation  

-Stugsektionen har diskuterat behovsinventering. Stugsektionen behöver fler personer som kan hjälpa till och 

ta hand om stugan.  

- bowlingen; långsiktiga mål för att få fler spelare. Exempelvis lovbowling för ungdomar med ledare.  

 

- Vi behöver bli fler i styrelsen, Pär Ek har blivit tillfrågad av Inga-lill. Men han har avböjt pga sjukdom. 

- Domaransvarig, Sajma är tillfrågad av Inga-lill. Stöd finns hos SISU, både bidrag (arvode) och coaching kan fås. 

- Utbildningsansvarig – Vi letar bland våra ledare. 

 



 

 

- Kommunikationsvägar, vi behöver bli bättre på att få ut information till verksamheten. 

 

§ 5 Utbildning 

- Vi behöver bli bättre på att samordna utbildningar mellan klubbarna – Maria tar med sig den frågan till 

andra klubbar som hon har kontakt med. Det är viktigt att få till en organisation för att samordna 

utbildningarna. 

- Tränarstegen, mejl från ledare har inte kommit in till Thina. 

- Tränarskola steg 1 ska läggas upp och samordnas med andra klubbar. 

- Christoffer Tormner Jerez kontrollerar om det går validera sin handbollskunskap, vill gå 

fortsättningsutbildning. 

 

 

§ 6 Årsmöte handboll väst 23 mars i Partille 

Inga-lill och Marko deltar på Årsmötet. 

 

§ 7 Ungdomsavslutning – ledarträff 16 april 

Anneli kontaktar Marko angående C-hallen. Ledarträffen måste gå ut igen via laget.se så alla ledare får en 

personlig inbjudan. Detta löser Anneli och Maria. 

   

§ 8 Övriga frågor 

Planeringsdag för nästa år blir 7 maj i SISUS lokaler på Rosenlund kl.17:15 

 

§ 9 Avslut 

Mallar från Maria ska skickas till oss och de kommer hjälpa oss med struktur, både årshjulet och 

förväntasdokument till föräldrar. 

Kommande möten; 12 mars AU möte och 26 mars Styrelsemöte. 

 

 

 

Underskrift Jönköping 2024-02-27 

 

________________________ _________________________ 

Sekreterare   Ordförande  

Thina Barbazewski  Ingalill Hafström 

 

 


